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Bc. Gedeon: 

Chcem sa spýtať ohľadom kompostérov. Vidím, že na technických službách ich tam ostalo 

strašne veľa z môjho pohľadu. Keď si ich občania neprevzali, vrátime ich naspäť alebo čo 

s nimi bude, keď sme za nich zaplatili peniaze. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka kompostérov, zákon ukladá mestám, samosprávam tieto zariadenia dať k dispozícii 

občanom. Samozrejme my tento proces odovzdávania musíme riešiť klasickým postupom, 

tzn. prevzatím oficiálnym, protokolovaným. Vzhľadom na kovidovú dobu ešte máme za to, že 

nie všetci využili túto možnosť, takže tieto kompostéry ešte stále sú k dispozícii. Tie výzvy 

a informácie sa posúvajú obyvateľom, nemôžeme však urobiť to, a by sme adresne, priamo 

doručovali. Tí, ktorí si nevyzdvihli, stále takúto možnosť majú. Vzhľadom na to, čo ukladá 

zákon, zatiaľ s nimi technické služby disponujú a musia ich mať na odovzdanie v prípade, že 

občan takúto vôľu prejaví. Tak zatiaľ budú stále v takom zásobníku technických služieb, aby 

boli kedykoľvek k dispozícii občanovi, ktorý o to prejaví záujem, a ktorý ho ešte nevyzdvihol. 
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